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Dit ben ik. 
Vanaf 1997 ben ik gedeputeerde voor economische zaken, milieu, energie, 
grensoverschrijdende samenwerking en facilitaire zaken in Zeeland. Darvoor was ik 12 jaar 
lid van Provinciale Staten. Ik ben werkzaam geweest in (internationaal) natuurbeheer en had 
diverse functies in natuur en milieu (educatie). Daarvoor was ik werkzaam in het jeugdwerk 
van de Gereformeerde Kerken, de justitiële jeugdbescherming. Mijn arbeidscarrière startte in 
de veehouderij. 
 
Waarom wil ik in de Eerste Kamer? 
Nu de politieke cultuur meer en meer beheerst wordt door hypes en populisme is 
rechtsgelijkheid en rechtsbescherming van essentieel belang. De kwaliteit van de wetgeving 
verdient daarom extra aandacht.  Nu er steeds meer Europese wetgeving komt én het 
Europese beleid steeds meer invloed krijgt verdient de doorwerking van Europese richtlijnen 
in wetgeving meer aandacht.  
Tenslotte wil ik in de Eerste Kamer mijn specifieke kennis en ervaring op het gebied van 
economisch beleid en plattelandsbeleid inbrengen.  GroenLinks heeft een goed verhaal voor 
het landelijke, groene gebied. Juist daar is ze nog (niet) sterk. Dat moet anders. En we moeten 
ons geluid laten doordringen in de economie. Die wordt immer sterker als ze groener wordt!  
 
Wat wil ik en wat kan ik? 
Ik wil de bovenstaande punten uitwerken in en buiten de EK. In de Kamer door debatten en 
de andere ter beschikking staande middelen zoals vragen en moties. Daarbuiten door op 
bezoek te gaan bij provincies en afdelingen in de landelijke regio’s. GroenLinks moet daar 
sterker worden. En door initiatieven daar waar mijn netwerken sterk zijn: havens, chemie, Bio 
Based Economy en Europa.  


